



Province of Saskatchewan/
Province de la Saskatchewan

Order in Council/
Décret en conseil 82/2021



Approved and Ordered/
Approuvé et décrété le : 26 February 2021

Lieutenant Governor/Lieutenant-gouverneur

On the recommendation of the undersigned, the Lieutenant Governor, by and with the advice and consent of the Executive Council, makes *The Non-profit Corporations (Meetings of Members) Amendment Regulations, 2021* in accordance with the attached Schedule.

Sur recommandation du soussigné, le lieutenant-gouverneur, sur l'avis et avec le consentement du Conseil exécutif, prend, conformément à l'annexe ci-jointe, le *Règlement modificatif de 2021 sur les sociétés sans but lucratif (assemblées des sociétaires)*.

President of the Executive Council/Président du Conseil exécutif

(For administrative purposes only/Réservé à la gestion)

Recommended by: Minister of Justice and Attorney General
Recommandé par : Ministre de la Justice et procureur général

Authority: *The Non-profit Corporations Act, 1995, section 283*
Autorité : *Loi de 1995 sur les sociétés sans but lucratif, article 283*
JAG DM -
09-02-21

SCHEDULE to OC 82/2021

Title

1 These regulations may be cited as *The Non-profit Corporations (Meetings of Members) Amendment Regulations, 2021*.

RRS c N-4.2 Reg 1 amended

2 *The Non-profit Corporations Regulations, 1997* are amended in the manner set forth in these regulations.

Section 13.01 repealed - English version

3 Section 13.01 of the English version is repealed.

New section 13.02.

4 The following section is added before Part III:

“Place of meetings

13.02 For the purposes of section 122 of the Act, and unless the bylaws of a corporation provide otherwise, any person entitled to attend a meeting of members of the corporation may participate in the meeting by means of a telephonic, electronic or other communication facility that permits all participants to communicate adequately with each other during the meeting, if the corporation makes that communication facility available, and a person participating in a meeting by those means is deemed for the purposes of the Act to be present at the meeting”.

Coming into force

5 These regulations come into force on the day on which they are filed with the Registrar of Regulations.

ANNEXE to OC 82/2021

Titre

1 *Règlement modificatif de 2021 sur les sociétés sans but lucratif (assemblées des sociétaires).*

Modification de RRS c N-4.2 Règl 1

2 Le *Règlement de 1997 sur les sociétés sans but lucratif* est modifié de la manière énoncée dans le présent règlement.

Abrogation de l'article 13.01 – version anglaise

3 L'article 13.01 de la version anglaise est abrogé.

Nouvel article 13.02

4 L'article suivant est inséré avant la partie III :

« Lieu des assemblées

13.02 Pour l'application de l'article 122 de la Loi, et sauf disposition contraire des règlements administratifs de la société, toute personne en droit d'assister à une assemblée des sociétaires peut y participer par tout moyen de communication – téléphonique, électronique ou autre – que la société met à sa disposition et qui permet à tous les participants de communiquer convenablement entre eux pendant l'assemblée, auquel cas la personne est réputée, pour l'application de la Loi, avoir assisté à l'assemblée ».

Entrée en vigueur

5 Le présent règlement entre en vigueur à la date de son dépôt auprès du registraire des règlements.

